

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag 2/12 kl. 1800 i Svinninge

Inviterede: Maria, Kenneth, Karin, Kasper og Anne.	
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2. Ungdomsudvalg	Webshop er åbnet! Køres vi holdsport. Klubben får 10% af salget. Sortiment justeres løbende i forhold til, hvad der sælges. Der spilles musik til seniorkampe og der er et ønske om at der også kunne spilles til ungdomskampene. Det forventes at koste ca. 5000 kr. at indkøbe den nødvendige udstyr. Der er fundet forældretrænere til U9 mix. Skal der være pokaler eller t-shirt til årets spiller, kammerat, fighter? Skal traditionen fortsætte? Tages på trænermøde. Bjarne Egenæs, Martin Larsen og Ann-Britt ønsker at starte et projekt med fokus på styrke- og træningsforebyggelse. Det arbejdes på at få et rum i Gislingehallen til rådighed. Der er opstartet dialog med kommunen. Det er formentlig et projekt med lange udsigter og der er mange ubekendte. Bestyrelsen bakker op om at der undersøges nærmere. Kenneth går ind i gruppen som bindeled mellem projektet og bestyrelsen.
3. Seniorudvalg	Seniorspillerne ønsker at bruge Dominica til en prøvetræning. Der startes brobygning mellem U15P og damerne.
4. Sponsorudvalg	Der er indgået flere nye sponsorkontrakter siden sidst.
5. Rekrutteringsudvalg	Der mangler tovholder i gruppen. Kasper går videre, ellers må udvalget nedlægges. Badmintonklubben i Fårevejle forsøger at arrangere en "messe" af forskellige sportsgrene for at øge interesse for sport blandt både voksne og børn – vi vælger ikke at deltage.
6. Årshjul	Det er tid til at kigge på trænere til næste sæson. Anne og Kasper indkalder til et seniorspillermøde i starten af det nye år.

7. Indkøb af Verokamera	Der har været forespørgsel på at få opsat et kamera i Svinningehallen til at optage kampe. Dermed kan erfaringer fra kampe bruges til forbedrende tiltag. Kasper og Kenn går videre med det og undersøger muligheder. Karin hører fodboldklubben om vi kan låne deres til en opstart.
8. Budget 2026	Maria afventer at Lene får det sidste overblik over årets regnskab. Vi udarbejder derefter et budget i fællesskab.
9. Hvor meget tid skal der være imellem kampene? Hvem har lover at der skal være 30-45 imellem seniorkampene + U 15? Er blevet orienteret om at dommerne skal have penge når de skal vente imellem kampene - jeg er ved at undersøge om det er korrekt og hvor længe de må vente + hvor meget de skal have. Desuden har jeg erfaret ved vores hjemmekampe at vores tilskuere ikke gider side og vente 30 - 45 min. inden næste kamp går i gang (Karin)	Det ønskes at der afsættes reel kamptid + pause + 10 minutter til hver kamp. Og så 10 minutters slip indtil næste kamp starter.
10. Kontrakt/aftale vedr. udarbejdelse af nyt logo (Karin)	Anne samler op på indgåede aftaler og vi følger op på næste møde.
11. Opfølgning kasserer	Samarbejdet forløber rigtigt fint.
12. Evt.	Ingen punkter.

Næste møde 6. januar 2026.